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Till kommunstyrelsen i Ånge kommun, 

Den 11 september är det ett år kvar till valet där kommunens invånare ska välja nya ledamöter till 
kommunfullmäktige. Det har varit en turbulent mandatperiod och coronakrisen – som i ett och ett 
halvt år har lamslagit stora delar av näringslivet – kommer utan tvekan sätta stor prägel när vi i 
Företagarna Ånge så småningom blickar tillbaka och sammanfattar mandatperioden.  

Oavsett vilka partier som kommer hålla i rodret efter valet 2022 har vi på Företagarna en tydlig 
målsättning om att Ånge kommun ska fortsätta växa och utvecklas till att bli Sveriges bästa plats att 
driva företag i. Det finns redan i dag mycket som fungerar bra men det kan alltid bli bättre! 

Med utgångspunkt i rapporten Välfärdsskaparna vill vi i Företagarna Ånge bjuda in kommunstyrelsen 
till ett sensommarmöte där vi tillsammans diskuterar vägen framåt utifrån följande frågeställningar: 

o Hur kan vi tillsammans ge Ånge kommuns jobb- och välfärdsskapare bästa förutsättningar att 
återstarta efter coronakrisen? 

o Vilken är den mest prioriterade frågan för att förbättra det lokala företagsklimatet under 
resterande tid av mandatperioden? 

o Vilket långsiktigt mål har Ånge kommun med sitt näringslivsarbete? Var vill vi vara om tio 
eller tjugo år, och hur ska vi gemensamt ta oss dit? 

 

Tiden vi föreslår är den 22 september kl 9,30  (1,5 timme) på näringslivskontoret i Ånge 

Vänliga hälsningar och med en önskan om en härlig höst! 

Företagarna Ånge 

Carina Jonasson, ordförande Företagarna Ånge 

Joakim Sjöstedt, Regionchef Företagarna Västernorrland/Jämtland Härjedalen 

 

 

  


